
 

ANDØY KOMMUNE 

 

 

Møteprotokoll 
for 
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Møtedato: 13.06.2022 Møtetid: Kl. 10:00 - 18:15 
Møtested: Kommunestyresalen Saksnr.: 58/2022 – 84/2022 

 
 
Møtende Medlemmer Parti 
Tommy Søberg AP 
Matz Abrahamsen H 
Arne Robert Svendsen MDG 
Jakop Mortensen SP 
Kjell-Gunnar Myrseth SP 
Knut Nordmo SP 
Lill Pettersen SP 
Rune Stave SP 
Stine Lundemo SP 
Tore Benjaminsen SP 
Torfinn Bø SP 
Yngve Laukslett SP 
Lill Inger Tyvold Berg-Olsen SV 
 
Forfall meldt fra følgende 
medl. 

Parti Følgende varamedl. 
møtte 

Parti 

Halvar Rønneberg  Robert Hagen FRP 
Anitha Bendiksen AP Thomas Seines AP 
Kjell Are Johansen AP Birgit Karlsen Eira     AP 
Anders Stave MDG Malin Abrahamsen MDG 
Kurt Spjelkavik SP Tone Schaug SP 
Marita Thanke Hansen SP Øyvind E. B. Hanssen SP 
Odd Arne Andreassen SP Hilde Johnsen SP 
Per Kristian Elvan SP  
Tone Grav SP Trude Haug SP 
Jitse Jonathan Buitink SV John Helmersen SV       
 

 
 

Møteleder: Ordfører Knut A. Nordmo 
Fra adm. møtte: Rådmann Andreas Jordell, teknisk sjef John Petter Karlsen, 

økonomisjef Eva N. Fagermyr, skolefaglig rådgiver Sveinung 
Ellingsen, personalfaglig rådgiver Kjell-Einar Johansen, enhetsleder 
Mette Larsen, enhetsleder Rimmert von der Kooij, enhetsleder 
Merete Olsen, leder NAV-Andøy Eirin Fjellvang, innleid rådgiver 
Carsten Sivertsen og formannskapssekretær Greta Jacobsen 
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Rett utskrift: 
 
Jeg bekrefter med dette at utskriften er ført i samsvar med det som ble bestemt i møtet. 
 
 

   

            Knut A. Nordmo 
                ordfører 
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Sakliste 
 

Sak nr. Sakstittel  

58/2022 Godkjenning av innkalling  

59/2022 Godkjenning av saksliste  

60/2022 ORIENTERINGER  

61/2022 Godkjenning av møteprotokoll  

62/2022 Referatsaker  

63/2022 SAMSKAP - ÅRSRAPPORT 2021  

64/2022 Områderegulering for Andøya Spaceport, Børvågen, Andøy 
kommune - Fastsetting av planprogram 

 

65/2022 Detaljreguleringsplan for Risøyhamn Næringspark - 
Sluttbehandling og vedtak 

 

66/2022 Trafikksikkerhetsplan Andøy kommune. 2022 - 2025.  

67/2022 SØKNAD OM FRITAK FRA KRAV OM STEDFORTREDER 
FOR SALGSBEVILING FOR ALKOHOLHOLDIG DRIKK 
GRUPP  1 

 

68/2022 Navnevalg nytt sykehjem på Åse  

69/2022 Utredning av forslag om gratis SFO i sak 49/2022  

70/2022 Detaljreguleringsplan for Andøy industripark Breivik - 
Sluttbehandling og vedtak 

 

71/2022 Avviksrapportering drift pr 30.04.2022  

72/2022 Søknad fra Stiftelsen Andøy Varmtvannsbasseng  

73/2022 Omsorgsboliger Andenes - Tomtevalg  

74/2022 Andøy kommunes regnskap og årsberetning for 2021  

75/2022 Andøy havn KF - regnskap og årsberetning 2021  

76/2022 Opprettelse av stilling for informasjonsforvaltning  

77/2022 SKJENKEBEVILLING MIDNATTSOL CAMPING AS  

78/2022 Spørsmål og interpellasjoner  

79/2022 Valg av revisor i Andøy kommune  

80/2022 Vurdering av fusjonsalternativer for Andøy Energi Holding  

81/2022 Plassering av statue fiskerkonen - andregangs behandling  

82/2022 Lovlighetskontroll av vedtak i sak 21/1123 (KS-51/2022)  

83/2022 Søknad fra Andøy Reiseliv om driftstilskudd til 
turistinformasjon sommeren 2022 

 

84/2022 Andøy kommunes årsrapport for 2021  
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Minnemarkering for Johan Kleppe – Død 17.05.2022 

 

Ordføreren ønsket velkommen til møtet. 

Navneopprop: Rådmannen foretok navneopprop, 22 representanter var til stede. 

Ordføreren erklærte møtet for vedtaksfør. 

58/2022: Godkjenning av innkalling 
 
Forslag til vedtak: 

Innkallingen godkjennes uten merknader. 

 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 
 
 
KS- 58/2022 Vedtak: 

Innkallingen godkjennes uten merknader. 

 
 
 
 
59/2022: Godkjenning av saksliste 
 
Forslag til vedtak: 

Sakslisten godkjennes som den foreligger. 
 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 

Ordføreren informerte om stor saksliste for dette møtet. Han ba om forståelse for dette da 
det er viktig å få behandlet disse sakene før sommerferien. Det er for tiden stor aktivitet, 
noe som medfører mange saker og orienteringer.   
 
Ordføreren foreslo at orienteringer til kommunestyret kan gis på egne møter via teams, slik 
møtetiden for de fysiske møtene kan reduseres. 
 
Kommunestyret samtykket til ordførernes forslag. 
 
Tommy Søberg (AP) viste til at det er satt opp mange saker til dette møtet og at det er 
utfordrende å sette seg godt inn sakene når saksmengden er så stor.  Han etterlyste også 
svar på spørsmål som ble stilt i et tidligere møte angående brannstasjon. 
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Ordføreren informerte om at saksnummeret for sak Andøy kommunes årsrapport for 2021 
er feil. Riktig saksnummer skal være 84/2022. 
 
Ordføreren informerte om at det ville bli gitt orientering fra styreleder og programleder 
Samskap i forbindelse med behandlingen av sak 63/2022 Samskap – Årsrapport. 
 
Ordføreren informerte om at det ville bli gitt en orientering i forbindelse med behandlingen 
av sak 71/2022 Avviksrapportering drift pr. 30.04.22. 
 
Ordføreren informerte om at det ville bli gitt en orientering i forbindelse med behandlingen 
av sak 80/2022  Vurdering av fusjonsalternativer for Andøy Energi Holding AS. 
 
Ordføreren informerte om at spørsmål fra Yngve Laukslett (SP) om vannforsyning Fornes, 
Medby og Forfjord overføres til kommunestyremøte den 14.06.22, da sak om Hinnøya 
vannverk skal behandles på dette møtet. 
 
Ordføreren informerte om at spørsmål fra Thomas Seines (AP) om BPA ved en feil ikke var 
blitt satt opp på sakslisten til dette møtet.  Etter avtale med Thomas Seines (AP) og Yngve 
Laukslett (SP), omgjøres spørsmål fra Yngve Laukslett (SP) angående samme tema til 
interpellasjon. 
 
Ordføreren informerte om at det vil bli gjennomført folkevalgtopplæring den 14. og 15. 
september, og at det er møteplikt for denne opplæringen. 
 
Ordføreren foreslo at sak 78/2022 Spørsmål og interpellasjoner ble behandlet som første sak 
etter godkjenning av saksliste. 
 
 
KS- 59/2022 Vedtak: 

Sakslisten ble godkjent. 

 
 
Kjell-Gunnar Myrseth (SP) ble innvilget permisjon og fratrådte, 21 representanter var til 
stede. 
 
 
60/2022: ORIENTERINGER 
 
Forslag til vedtak: 
 
Orientering fra Vesterålen Barnevern v/ Kari Mortensen og Erik Stand 
 
Presentasjon «Indeks Andøy» v/Erlend Bullvåg 
 
 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 
 

Erland Bullvåg presenterte «Indeks Andøy» og svarte på spørsmål. 
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Erik Strand og Kari Mortensen fra Vesterålen Barnevern orienterte om Vesterålen Barnevern 
og svarte på spørsmål. 
 
 
 
 
 
 
61/2022: Godkjenning av møteprotokoll 
 
Forslag til vedtak: 

Møteprotokollen for møte 09.05.2022 godkjennes som den foreligger. 
 

 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 

Lill Pettersen (SP) viste protokollen hvor det fremgår at det i møte den 13.06.22 ville  bli gitt 
orientering fra Jangaard Export AS avd. Framnes, og hun stilte spørsmål om kommunestyret 
vil få orientering fra dette selskapet. 
 
Ordføreren svarte at etter avtale med selskapet er orienteringen flyttet til etter 
sommerferien. 
 
 
KS- 61/2022 Vedtak: 

Møteprotokollen for møte 09.05.22 godkjennes som den foreligger. 

 
 
 
62/2022: Referatsaker 
 
Forslag til vedtak: 

Nr. 1  Årsmelding 2021 Vesterålen Barnevern 
Nr. 2  Møteplan 2. halvår 2022 for formannskap og kommunestyre 

 

Referatet tas til etterretning. 

 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 
 

Lill Pettersen (SP) stilte spørsmål om hvorfor folkevalgtopplæringen ikke var tatt med i 
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møteplanen. 
 
Ordføreren svarte at det skyldes at dette først ble avklart etter at forslaget til møteplan var 
satt opp på sakslisten til kommunestyret. 
 
 
Referatsak nr. 2 – Møteplan 2. halvår 2022 
Malin Abrahamsen (MDG) la frem følgende endringsforslag: 
 
Formannskapet Kommunestyret 
22.08   05.09 
26.09   10.10 
17.10   31.10 
   03.11 
21.11 
28.11   12.12 
 
Møter i kommunestyret og formannskapet skal i hovedsak ikke holdes etter kl. 16:00.  
  
 
 

Rådmannen og ordføreren informerte om at møteplanen var tilpasset andre møter som 
ordføreren/rådmannen bør delta på.  Rådmannen ba om tid mellom møtene for å kunne 
utarbeide saker som skal legges frem for politisk behandling. 
 
Ordføreren foreslo at det settes opp et ekstra møte i formannskapet og i kommunestyret.  
Han foreslo at dato for første møte i formannskapet settes til 29.08.22 og at 
administrasjonen ser på møteplanen på nytt og legger den frem for behandling. 
 
Kommunestyret samtykket til forslaget. 
 
 
KS- 62/2022 Vedtak: 

Referatet tas til etterretning. 

 

 
 
 
63/2022: SAMSKAP - ÅRSRAPPORT 2021 
 
Forslag til vedtak: 
 
Årsrapport for Samskap for 2021 tas til orientering. 
 
 
 
Formannskapet 30.05.2022: 
 
Behandling: 
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Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 69/2022 Vedtak: 

Årsrapport for Samskap for 2021 tas til orientering. 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 
 

Styreleder og programleder Samskap orienterte og svarte på spørsmål. 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
KS- 63/2022 Vedtak: 

Årsrapport for Samskap for 2021 tas til orientering. 
 
 
 
64/2022: Områderegulering for Andøya Spaceport, Børvågen, Andøy kommune - 
Fastsetting av planprogram 
 
Forslag til vedtak: 
 
Andøy kommunestyre fastsetter planprogram for områderegulering for Andøya Spaceport, Børvågen, 
plan-ID 1871-202106 Som grunnlag for videre planlegging 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens §§ 4-1 og 12-9 samt forskrift om 
konsekvensutredninger §§ 6 og 8. 
 
 
 
Formannskapet 30.05.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 58/2022 Vedtak: 

Andøy kommunestyre fastsetter planprogram for områderegulering for Andøya Spaceport, 
Børvågen, plan-ID 1871-202106 Som grunnlag for videre planlegging 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens §§ 4-1 og 12-9 samt forskrift om 
konsekvensutredninger §§ 6 og 8. 
 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 
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Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 64/2022 Vedtak: 

Andøy kommunestyre fastsetter planprogram for områderegulering for Andøya Spaceport, 
Børvågen, plan-ID 1871-202106 Som grunnlag for videre planlegging 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens §§ 4-1 og 12-9 samt forskrift om 
konsekvensutredninger §§ 6 og 8. 
 
 
 
 
65/2022: Detaljreguleringsplan for Risøyhamn Næringspark - Sluttbehandling og 
vedtak 
 
Forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar Detaljreguleringsplan for Risøyhamn næringspark, med plan ID 1871-202007 
med tilhørende reguleringsbestemmelser. 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12.  
 
 
 
 
 
Formannskapet 30.05.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 59/2022 Vedtak: 

Kommunestyret vedtar Detaljreguleringsplan for Risøyhamn næringspark, med plan ID 1871-
202007 med tilhørende reguleringsbestemmelser. 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12.  
 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 

Arne Robert Svendsen (MDG) ba om vurdering av habilitet da han har deltatt i 
saksbehandlingen. 
 
Han fratrådte, 20 representanter var til stede. 
 
Tore Benjaminsen (SP) ba om vurdering av habilitet da han har er medeier i selskap som er 
part i saken. Han fratrådte under behandlingen 19 representanter var til stede. 
 
Ordføreren foreslo at Arne Robert Svendsen (MDG) og Tore Benjaminsen (SP) ble erklært 
inhabile. 
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Votering: 
Arne Robert Svendsen (MDG) erklæres inhabil. 
Tore Benjaminsen (SP) erklæres inhabil. 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
KS- 65/2022 Vedtak: 

Kommunestyret vedtar Detaljreguleringsplan for Risøyhamn næringspark, med plan ID 1871-
202007 med tilhørende reguleringsbestemmelser. 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12.  
 
 
Arne Robert Svendsen (MDG) og Tore Benjaminsen (SP) tiltrådte, 21 representanter var til 
stede. 
 
66/2022: Trafikksikkerhetsplan Andøy kommune. 2022 - 2025.   
 
Forslag til vedtak: 
 

1. Tematisk plan for trafikksikkerhet. Andøy kommune 2022-2025, vedtas slik den foreligger. 
2. Planen oversendes til Nordland fylkeskommune og Statens vegvesen innen 1. juli 2022. 
3. Andøy kommune søker tilskudd fra Nordland fylkeskommune og Statens vegvesen for å 

kunne iverksette tiltakene i den prioriterte rekkefølgen.   
 
 

 
 
Formannskapet 30.05.2022: 
 
Behandling: 
  
Matz Abrahamsen la frem følgende endringsforslag: 
 Prioritering av kommunal vei: 
1. Reguleringsplan gang- og sykkelvei Industriveien 
2. Gatebelysning Industriveien 
3. Fartsdumper Midnattsol Camping 
4. Prosjektering fortau Andrikken – Andenes skole 
5. Sluttvedtak og skilting av 30-sone Andenes 
6. Asfaltering av gang- og sykkelstubb Vestbyen 
 
Prioritering av fylkeskommunal vei: 
Toften – Andøy Space – flyttes til pkt. nr. 3. 
Øvrige punkt flyttes ihht. denne endringen. 
 
 

Votering: 
Punkt 1 
 
Prioritering av kommunal vei: 
Innstilling til kommunestyret for endringsforslaget fremlagt av Matz Abrahamsen (AP) som 
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fikk 5 stemmer, mot 2 stemmer for rådmannens forslag (Knut A. Nordmo (SP) og Lill 
Pettersen (SP). 
 
Prioritering av fylkeskommunal vei: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret for endringsforslaget fremlagt av Matz Abrahamsen 
(H). 
 
Punkt 2 og 3  
Enstemmig vedtatt. 
 
 
 
FS- 62/2022 Vedtak: 

1. Tematisk plan for trafikksikkerhet. Andøy kommune 2022-2025, vedtatt med 
følgende endringer: 
 
Prioritering av kommunal vei: 
1. Reguleringsplan gang- og sykkelvei Industriveien 
2. Gatebelysning Industriveien 
3. Fartsdumper Midnattsol Camping 
4. Prosjektering fortau Andrikken – Andenes skole 
5. Sluttvedtak og skilting av 30-sone Andenes 
6. Asfaltering av gang- og sykkelstubb Vestbyen 
 
Prioritering av fylkeskommunal vei: 
Toften – Andøy Space – flyttes til pkt. nr. 3. 
Øvrige punkt flyttes ihht. denne endringen. 

 
2. Planen oversendes til Nordland fylkeskommune og Statens vegvesen innen 1. juli 2022. 
3. Andøy kommune søker tilskudd fra Nordland fylkeskommune og Statens vegvesen for å 
kunne iverksette tiltakene i den prioriterte rekkefølgen.   
 
 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 
 

Arne Robert Svendsen (MDG) ba om vurdering av habilitet som saksbehandler. 
Han fratrådte, 20 representanter var til stede. 
 
Ordføreren foreslo at Arne Robert Svendsen (MDG)  ble erklært inhabil. 
 
Votering: 
Arne Robert Svendsen (MDG) erklæres inhabil. 
 
 
Malin Abrahamsen (MDG) la frem følgende endringsforslag: 
7.2.1 Barn 
Legge til følgende punkt under kommunale tiltak 
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· Barnehager og skoler skal følge Trygg Trafikks anbefalinger rundt reise med bar i buss. 
Plan for Trafikksikkerhet i barnehage – Andøy kommune oppdateres. 
 
 

Jakop Mortensen (SP) gjorde oppmerksom på skrivefeil i kapittel 6 Mål, antall år er feil og må 
rettes opp. 
 
Tommy Søberg ((AP) viste til at Åse barnehage er med i planen. Da denne barnehagen er lagt 
ned, må den tas ut av planen. 
 
Ordføreren ba om at feilene i planen blir rettet opp. 
 
John Helmersen (SV) viste til at det i formannskapets innstilling foreslås 2 prioriteringslister. 
Tidligere har Fylkeskommunen godtatt kun 1 prioriteringsliste slik dette bør rettes opp. 
 
Ordføreren foreslo at dersom Fylkeskommunen godtar kun 1 prioriteringsliste, delegeres det 
til Trafikksikkhetsutvalget å utarbeide 1 prioriteringsliste. 
 
Votering: 
Forslaget fra ordføreren enstemmig vedtatt. 
Formannskapets innstilling vedtatt mot 1 stemme (Lill Pettersen SP) 
Forslaget fremlagt av Malin Abrahamsen (MDG) på vegne av MDG enstemmig vedtatt. 
 
 
 
KS- 66/2022 Vedtak: 
1. 

Tematisk plan for trafikksikkerhet. Andøy kommune 2022-2025, vedtas slik den foreligger 
med følgende endring: 
 
4. 7.2.1 Barn 
Legge til følgende punkt under kommunale tiltak 

* Barnehager og skoler skal følge Trygg Trafikks anbefalinger rundt reise med barn i 
buss. 
 

Plan for Trafikksikkerhet i barnehage – Andøy kommune oppdateres. 
 

2. 
Planen oversendes til Nordland fylkeskommune og Statens vegvesen innen 1. juli 2022. 
 
3. 
Andøy kommune søker tilskudd fra Nordland fylkeskommune og Statens vegvesen for å 
kunne iverksette tiltakene i den prioriterte rekkefølgen.  

 
Dersom Fylkeskommunen godtar kun 1 prioriteringsliste, delegeres det til 
Trafikksikkhetsutvalget å utarbeide 1 prioriteringsliste. 
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Arne Robert Svendsen (MDG) tiltrådte, 21 representanter var til stede. 
 
 
67/2022: SØKNAD OM FRITAK FRA KRAV OM STEDFORTREDER FOR 
SALGSBEVILING FOR ALKOHOLHOLDIG DRIKK GRUPP  1 
 
Forslag til vedtak: 
 
 
Andøy kommunestyre innvilger Coop Marked Dverberg fritak fra kravet om stedfortreder for 
salgsbevilling for alkoholholdig drikk gruppe 1. 
 
 
 
Formannskapet 30.05.2022: 
 
Behandling: 
 

Lill Pettersen (SP) ba om vurdering av sin habilitet da hun har saksbehandlet uttalelse fra 
politiet i denne saken.   Hun fratrådte under behandlingen, 6 representanter var til stede. 
 
Ordføreren anbefalte at Lill Pettersen (SP) ble erklært inhabil. 
 
Votering: 
Lill Pettersen (SP) ble erklært inhabil. 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 64/2022 Vedtak: 

Andøy kommunestyre innvilger Coop Marked Dverberg fritak fra kravet om stedfortreder for 
salgsbevilling for alkoholholdig drikk gruppe 1. 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 

Lill Pettersen (SP) ba om vurdering av sin habilitet da hun har vært saksbehandler hos 
politiet for denne saken. Hun fratrådte under behandlingen, 20 representanter var til stede. 
 
Ordføreren anbefalte at Lill Pettersen (SP) ble erklært inhabil.   
 
Votering: 
Lill Pettersen (SP) erklæres inhabil. 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
KS- 67/2022 Vedtak: 

Andøy kommunestyre innvilger Coop Marked Dverberg fritak fra kravet om stedfortreder for 
salgsbevilling for alkoholholdig drikk gruppe 1. 
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Lill Pettersen (SP) tiltrådte, 21 representanter var til stede. 
 
68/2022: Navnevalg nytt sykehjem på Åse 
 
Forslag til vedtak: 
Andøy kommunestyre vedtar at det nye sykehjemmet på Åse skal hete «Roligheten». 
 
 
 
 
Formannskapet 30.05.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 65/2022 Vedtak: 

Andøy kommunestyre vedtar at det nye sykehjemmet på Åse skal hete «Roligheten». 
Samtlige partier tok forbehold frem til behandlingen i kommunestyret. 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 
 

Saken utsettes og behandles i kommunestyremøte den 14.06.2022. 
 
KS- 68/2022 Vedtak: 

Saken utsettes. 
 
 
 
69/2022: Utredning av forslag om gratis SFO i sak 49/2022 
 
Forslag til vedtak: 
 
 
Formannskapet 30.05.2022: 
 
Behandling: 

 Rådmannen orienterte om saken og svarte på spørsmål. 
 
Kjell-Are Johansen (AP) opprettholder forslaget fremlagt fra AP i kommunestyret den 09.05.22 og 
fremla dette på nytt: 
200.000 kr finansieres av disposisjonsfond for 2022 og innarbeides i budsjett for 2023. 
 
Andøy Arbeiderparti foreslår derfor følgende endringer i vedtektene: 
1. § 9 Opptakskriterier 
- Tredje avsnitt strykes 
 
2. § 12 Oppholdsbetaling 
- Paragrafen fjernes i sin helhet og øvrige paragrafer flyttes opp 
 
3. § 14  Oppsigelse på grunn av mislighold 
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-Paragrafen fjernes i sin helhet og øvrige paragrafer flyttes opp 
 
4. Prisliste SFO i Andøy 
- Fjernes 
 
 

Votering: 
Innstilling til kommunestyret for rådmannens forslag som fikk 5 stemmer, mot 2 stemmer 
for forslaget fremlagt av Kjell-Are Johansen (AP) (Kjell-Are Johansen (AP) og Lill Inger Berg-
Olsen (SV). 
 
 
FS- 66/2022 Vedtak: 

1. Vedtak i sak 49/2022 om kommunens vedtekter for SFO og prislister for SFO 
opprettholdes med unntak av endring i vedtektenes §§12 og 14. 

 
         2.  §§12 og 14 i kommunens vedtekter for SFO endres til: 
§ 12. Foreldrebetaling 

Kommunestyret fastsetter betalingssatsene i kommunens skolefritidsordning hvert år.  
 
Endringer i betalingssatsene får som hovedregel virkning fra 01.08. påfølgende år. 
 
Det skal gis søskenmoderasjon med 30% for søsken nr 1 og 50% for øvrige søsken. Det 
gis også søskenmoderasjon dersom søsken går i barnehage i kommunen. 
 
Søskenmoderasjon trer kun i kraft dersom det betales for mer enn et barn i SFO eller 
barnehage. 
 
Andøy kommune ilegger foreldregebyr for gjentatt henting utenfor avtalt 
oppholdstid. Gebyrsatser bekjentgjøres ved oppslag på SFO. 

 
§ 14.Oppsigelse på grunn av mislighold 

Rådmannen kan si opp SFO-avtalen med 1 måned oppsigelsesfrist ved: 
 

a. Hel eller delvis manglende betaling 
b. Plass er tildelt på grunnlag av uriktige opplysninger av vesentlig betydning som 

er gitt av foresatte, forsettlig eller grovt uaktsomt. 
Før oppsigelse skal foresatte gis varsel slik at et det gis anledning til å rette opp 
forholdet. 

 

Lill Inger T. Berg-Olsen (SV) tok forbehold frem til behandlingen i kommunestyret. 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 
  
Thomas Seines (AP) la på vegne av AP frem følgende endringsforslag: 
Andøy Arbeiderparti foreslår følgende endringer i vedtektene: som prosjekt over 3 år: 

1. § 9  3. avsnitt strykes 
2. § 12  Fjernes 
3. § 14  Fjernes 
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4. § Prisliste fjernes. 
 
 
 

Votering: 
Formannskapets innstilling vedtatt med 14 stemmer for, mot 7 stemmer for forslaget 
fremlagt av Thomas Seines (AP) på vegne av AP (AP, SV og MDG). 
 
 
KS- 69/2022 Vedtak: 

1. Vedtak i sak 49/2022 om kommunens vedtekter for SFO og prislister for SFO 
opprettholdes med unntak av endring i vedtektenes §§12 og 14. 
 

2. §§12 og 14 i kommunens vedtekter for SFO endres til: 
 
 

§ 12. Foreldrebetaling 
Kommunestyret fastsetter betalingssatsene i kommunens skolefritidsordning hvert år.  
 
Endringer i betalingssatsene får som hovedregel virkning fra 01.08. påfølgende år. 
 
Det skal gis søskenmoderasjon med 30% for søsken nr 1 og 50% for øvrige søsken. Det 
gis også søskenmoderasjon dersom søsken går i barnehage i kommunen. 
 
Søskenmoderasjon trer kun i kraft dersom det betales for mer enn et barn i SFO eller 
barnehage. 
 
 
Andøy kommune ilegger foreldregebyr for gjentatt henting utenfor avtalt 
oppholdstid. Gebyrsatser bekjentgjøres ved oppslag på SFO. 

 
§ 14.Oppsigelse på grunn av mislighold 

Rådmannen kan si opp SFO-avtalen med 1 måned oppsigelsesfrist ved: 
 

a. Hel eller delvis manglende betaling 
b. Plass er tildelt på grunnlag av uriktige opplysninger av vesentlig betydning 

som er gitt av foresatte, forsettlig eller grovt uaktsomt. 
Før oppsigelse skal foresatte gis varsel slik at et det gis anledning til å rette opp 
forholdet. 

 
 
 
 
70/2022: Detaljreguleringsplan for Andøy industripark Breivik - Sluttbehandling og 
vedtak 
 
Forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar Detaljreguleringsplan for Andøy Industripark Breivik, plan ID 1871-201903 
med tilhørende reguleringsbestemmelser. 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12. 
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Formannskapet 30.05.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 67/2022 Vedtak: 

Kommunestyret vedtar Detaljreguleringsplan for Andøy Industripark Breivik, plan ID 1871-
201903 med tilhørende reguleringsbestemmelser. 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12. 
 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Formannskapets innstilling vedtatt med 18 stemmer for og 3 stemmer mot (MDG og FRP) 
 
 
KS- 70/2022 Vedtak: 

Kommunestyret vedtar Detaljreguleringsplan for Andøy Industripark Breivik, plan ID 1871-
201903 med tilhørende reguleringsbestemmelser. 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12. 
 
 
 
 
71/2022: Avviksrapportering drift pr 30.04.2022 
 
Forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret tar avviksrapport pr. 30.04.22 til orientering.  
2. Kommunestyret forutsetter at det iverksettes tiltak for å komme i balanse ved året slutt. 
 

 
 
 
Formannskapet 30.05.2022: 
 
Behandling: 
 

Rådmannen orienterte om saken og svarte på spørsmål. 
 
Kjell-Are Johansen (AP) viste til tiltak/prosjekt i skolene og stilte spørsmål om hvorfor dette 
ikke har gitt positiv effekt. 
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Rådmannen kunne ikke svare på dette og vil komme tilbake med svar i kommunestyret. 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 70/2022 Vedtak: 

1. Kommunestyret tar avviksrapport pr. 30.04.22 til orientering.  
2. Kommunestyret forutsetter at det iverksettes tiltak for å komme i balanse ved året slutt. 
 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 
 

Saken utsettes og behandles i kommunestyremøte den 14.06.2022. 
 
KS- 71/2022 Vedtak: 

Saken utsettes. 
 
 
 
72/2022: Søknad fra Stiftelsen Andøy Varmtvannsbasseng 
 
Forslag til vedtak: 

1. Andøy kommune innvilger Stiftelsen Andøy Varmtvannsbasseng et engangstilskudd på 
100.000,- 

2. Midler til tilskuddet tas fra disposisjonsfond. 
 
 
 
 
Formannskapet 30.05.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 71/2022 Vedtak: 

1. Andøy kommune innvilger Stiftelsen Andøy Varmtvannsbasseng et engangstilskudd 
på 100.000,- 

2. Midler til tilskuddet tas fra disposisjonsfond. 
 
 
Matz Abrahamsen (H) tok forbehold frem til behandlingen i kommunestyret. 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 

Saken utsettes og behandles i kommunestyremøte den 14.06.2022. 
 
KS- 72/2022 Vedtak: 

Saken utsettes. 
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73/2022: Omsorgsboliger Andenes - Tomtevalg 
 

Forslag til vedtak: 
 

1. Formannskapet vedtar å bygge 48 omsorgsboliger i henhold til vedlagte romprogram. 
2. Formannskapet vedtar Alternativ 3 «verkstedtomten» som tomt for omsorgsboliger. Det 

inngås kjøpsavtale med And-Hus AS, Trude Pettersen Lyngseth og Kenneth Pettersen 
Lyngseth, for kjøp av følgende eiendommer til kroner 7 950 000,-: 

- Storgata 75, Gnr. 48 Bnr. 74 

- Storgata 73, Gnr. 48 Bnr. 174 

- Fjelldalsgate 8, Gnr. 48 Bnr. 165 
3. Administrasjonen igangsetter detaljreguleringsplan for nye omsorgsboliger, og varsler 

oppstart snarest mulig. 
4. Instruks for bygge- og investeringsprosjekter vedtatt av kommunestyret den 06.05.2013 

suspenderes for omsorgsboligprosjektet. Prosjektet gjennomføres ved bruk av 
samspillsmodellen og går over i skisse/forprosjektfasen snarest mulig. Geotekniske 
undersøkelser igangsettes straks. 

5. Investeringskostnaden for omsorgsboligprosjektet innarbeides i budsjett og økonomiplan 
for 2023. 

6. Rådmannen bes utrede mulig fremtidig bruk av dagens helsesenter og tomt som et eget 
delområde i ny sentrumsplan andenes.  

7. Rådmannen bes utrede samlokalisering av helsesenter og kommuneadministrasjon i 
Rådhuset. Rådmannen bes redegjøre for kostnadene til en slik utredning snarest. 
Utredningen presenteres når den foreligger. 

8. Rådmannen bes utrede en helhetlig energiløsning Rådhuset, Idrettsbygget og nye 
omsorgsboliger. Rådmannen bes redegjøre for kostnadene til en slik utredning snarest. 

 
Saksutredningen og rådmannens anbefaling ligger i eget vedlegg. 
 
 
 
Formannskapet 30.05.2022: 
 
Behandling: 
  
 
 

Teknisk sjef John Petter Karlsen orienterte om saken og svarte spørsmål.  Han gjorde 
oppmerksom på følgende: 
 
Punkt 1 i rådmannens anbefaling: 
Her er det vist til vedtak av 17.02.22. Dette er feil. Det som oppheves er vedtak av 17.02.20 
og 07.06.21. 
 
Romprogrammet: 
Her står det 50 boenheter, men det riktige tallet er 48 boenheter. Kalkylene er basert på 48 
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enheter. Kalkylene er revidert og med en kostnadsøkning på ca 5,1 % pga. økte 
materialpriser.  
 
Det er kun «verksted alternativet» som er korrigert, ikke de øvrige kalkylene, men 
sammenligningsgrunnlaget vil være omtrent det samme. 
 
Kjell-Are Johansen (AP) la frem følgende forslag til nytt punkt 9: 
Forutsetning for etablering av nye omsorgsboliger på alt. 3, er at det gjøres felles vedtak om flytting 
av øvrige helsetjenester jamfør punkt 7 i innstillingen. 

 
Votering: 
Forslaget fremlagt av Kjell-Are Johansen (AP) falt med 2 stemmer for (Kjell-Are Johansen (AP) 
og Lill Inger T. Berg-Olsen (SV), og 5 stemmer mot. 
 
Enstemmig innstilling til kommunestyret for rådmannens forslag. 
 
 
 
FS- 73/2022 Vedtak: 

1. Formannskapet vedtar å bygge 48 omsorgsboliger i henhold til vedlagte 
romprogram. 

2. Formannskapet vedtar Alternativ 3 «verkstedtomten» som tomt for 
omsorgsboliger. Det inngås kjøpsavtale med And-Hus AS, Trude Pettersen Lyngseth 
og Kenneth Pettersen Lyngseth, for kjøp av følgende eiendommer til kroner 
7 950 000,-: 

- Storgata 75, Gnr. 48 Bnr. 74 

- Storgata 73, Gnr. 48 Bnr. 174 

- Fjelldalsgate 8, Gnr. 48 Bnr. 165 
3. Administrasjonen igangsetter detaljreguleringsplan for nye omsorgsboliger, og 

varsler oppstart snarest mulig. 
4. Instruks for bygge- og investeringsprosjekter vedtatt av kommunestyret den 

06.05.2013 suspenderes for omsorgsboligprosjektet. Prosjektet gjennomføres ved 
bruk av samspillsmodellen og går over i skisse/forprosjektfasen snarest mulig. 
Geotekniske undersøkelser igangsettes straks. 

5. Investeringskostnaden for omsorgsboligprosjektet innarbeides i budsjett og 
økonomiplan for 2023. 

6. Rådmannen bes utrede mulig fremtidig bruk av dagens helsesenter og tomt som et 
eget delområde i ny sentrumsplan andenes.  

7. Rådmannen bes utrede samlokalisering av helsesenter og kommuneadministrasjon 
i Rådhuset. Rådmannen bes redegjøre for kostnadene til en slik utredning snarest. 
Utredningen presenteres når den foreligger. 

8. Rådmannen bes utrede en helhetlig energiløsning Rådhuset, Idrettsbygget og nye 
omsorgsboliger. Rådmannen bes redegjøre for kostnadene til en slik utredning 
snarest. 

Samtlige partier tok forbehold frem til behandlingen i kommunestyret. 
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Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 
 
Rådmannen og teknisk sjef orienterte om saken. 
 
Tommy Søberg (AP) la på vegne av AP frem følgende utsettelsesforslag: 
Vi i Andøy Arbeiderparti ønsker å fremme forslag om å utsette saken. 
Vi ønsker en utredning av tomta på Veita bak Arresten og hva som er av muligheter der. 
Vi ønsker også at det blir gjennomført folkemøter slik at folk får komme med spørsmål og meninger 
rundt en slik viktig sak.  (Det er også i lignende saker tidligere vært gjennomført folkemøter). 
 
Votering: 
Utsettelsesforslaget fremlagt av Tommy Søberg (AP) på vegne av AP falt med 6 stemmer for (AP, SV 
og H) og 15 stemmer mot (SP og MDG). 
 
Robert Hagen (FRP) la frem følgende forslag: 
Kommunestyret går inn for eksisterende boligmasse i Veita som nye omsorgsboliger på Andenes. 
 
Thomas Seines (AP) la frem følgende forslag: 
Andøy kommunestyre vedtar alternativ 1 b. 
 
Votering: 
Forslaget fremlagt av Robert Hagen (FRP) falt med 1 stemme for (FRP) og 20 stemmer mot ( SP, AP, 
SV, MDG og H). 
Formannskapets innstilling vedtatt med 15 stemmer for (SP og MDG) , mot 6 stemmer for forslaget 
fremlagt av Thomas Seines (AP) på vegne av AP (AP, SV og FrP). 
 
 
KS- 73/2022 Vedtak: 

 

1. 
Formannskapet vedtar å bygge 48 omsorgsboliger i henhold til vedlagte romprogram. 
 
2. 
Formannskapet vedtar Alternativ 3 «verkstedtomten» som tomt for omsorgsboliger. Det 
inngås kjøpsavtale med And-Hus AS, Trude Pettersen Lyngseth og Kenneth Pettersen 
Lyngseth, for kjøp av følgende eiendommer til kroner 7 950 000,-: 

- Storgata 75, Gnr. 48 Bnr. 74 

- Storgata 73, Gnr. 48 Bnr. 174 

- Fjelldalsgate 8, Gnr. 48 Bnr. 165 

 
3. 
Administrasjonen igangsetter detaljreguleringsplan for nye omsorgsboliger, og varsler 
oppstart snarest mulig. 
 
4. 
Instruks for bygge- og investeringsprosjekter vedtatt av kommunestyret den 06.05.2013 
suspenderes for omsorgsboligprosjektet. Prosjektet gjennomføres ved bruk av 
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samspillsmodellen og går over i skisse/forprosjektfasen snarest mulig. Geotekniske 
undersøkelser igangsettes straks. 
 
5. 
Investeringskostnaden for omsorgsboligprosjektet innarbeides i budsjett og økonomiplan for 
2023. 
 
6. 
Rådmannen bes utrede mulig fremtidig bruk av dagens helsesenter og tomt som et eget 
delområde i ny sentrumsplan Andenes.  
 
7. 
Rådmannen bes utrede samlokalisering av helsesenter og kommuneadministrasjon i 
Rådhuset. Rådmannen bes redegjøre for kostnadene til en slik utredning snarest. 
Utredningen presenteres når den foreligger. 
 
8. 
Rådmannen bes utrede en helhetlig energiløsning Rådhuset, Idrettsbygget og nye 
omsorgsboliger. Rådmannen bes redegjøre for kostnadene til en slik utredning snarest. 

 
 
74/2022: Andøy kommunes regnskap og årsberetning for 2021 
 
Forslag til vedtak: 
 

Andøy kommunes regnskap for 2021 

1. Kommunestyret godkjenner Andøy kommunes driftsregnskap for 2021 i balanse. 
 

2. Kommunestyret godkjenner Andøy kommunes investeringsregnskap for 2021 i balanse. 
 

Andøy kommunes årsberetning for 2021 
Andøy kommunes årsberetning for 2021 tas til orientering. 
 

Andøy kommunes finansreglement 
Andøy kommunes finansreglement fornyes uten endringer. 
 

 
 
 
Formannskapet 30.05.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 74/2022 Vedtak: 
 

Andøy kommunes regnskap for 2021 
1. Kommunestyret godkjenner Andøy kommunes driftsregnskap for 2021 i balanse. 



Side 23 av 42 

 

 
2. Kommunestyret godkjenner Andøy kommunes investeringsregnskap for 2021 i balanse. 
 
 
Andøy kommunes årsberetning for 2021 
Andøy kommunes årsberetning for 2021 tas til orientering. 
 
 
Andøy kommunes finansreglement 
Andøy kommunes finansreglement fornyes uten endringer. 
 
Kjell-Are Johansen (AP) tok forbehold frem til behandlingen i kommunestyret. 
 
Arbeidsmiljøutvalget 08.06.2022: 
 
Behandling: 
 

Arbeidsmiljøutvalget beklager at innkalling og sakspapirer kom med en dags varsel. Det har 
derfor ikke vært mulig for medlemmene i AMU å sette seg skikkelig inn i saka. 
 
Arbeidsmiljøutvalget forventer at lov- og avtaleverket for ettertida følges ifht. saksgang. 
Driftsregnskap, investeringsregnskap og årsbretning tas til orientering. 
 
 
AMU- 01/2022 Vedtak: 

 
Andøy kommunes regnskap for 2021 
1. Arbeidsmiljøutvalget tar Andøy kommunes driftsregnskap og investeringsregnskap til 
orientering.   
 
Andøy kommunes årsberetning for 2021 
Andøy kommunes årsberetning for 2021 tas til orientering. 
 
 
 
 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 
  
Matz Abrahamsen (H) la frem følgende forslag til vedtak: 
 
1. 
Kommunestyret godkjenner Andøy kommunes driftsregnskap for 2021 i balanse. 
a) Reiseliv 1 MNOK 
- Kr. 200.000 til drift av årets turistinformasjon i regi av Andøy Reiseliv 
- Videreutvikling av nettsidene/domenet til Visit Andøy 
- Utvikling av «Destinasjon Måtind» og andre relaterte turmål i samarbeid med andre relevante 
aktører kr. 800.000,- 
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b) Infrastruktur 1 MNOK 
- Asfaltering av kommunale veier kr. 500.000,- 
- Tilrettelegging for utbygging av fiber i Andøy kr. 500.000,- 
 
c) Barn og ungdom, fritid og kultur 1 MNOK 
- Søkbare tilskuddsmidler for lag og foreninger kr. 500.000,- 
- Tidlig innsats for barn/ungdom kr. 250.000,- 
- Styrking/tilrettelegging av kultur kr. 250.000,- 
 
d) Pleie og Omsorg 
- Sengetøy sykehjem kr. 300.000,- 
 
e) Sum avsetning til disposisjonsfond kr 10,5 MNOK 
 
2. 
Kommunestyret godkjenner Andøy kommunes investeringsregnskap for 2021 i balanse. 
 
 
  
Thomas Seines (AP) la på vegne av AP frem følgende forslag: 
1. Som rådmannens forslag 
2. Som rådmannens forslag 
3. Andøy kommunestyre ber kontrollutvalget gjennomføre en revisjon av emnet budsjett og 
regnskap. Kommunestyret bes orienteres av kontrollutvalget innen november 2022. 
 
 

Votering: 
Formannskapets innstilling vedtatt med 19 stemmer for (SP, AP, SV og MDG), mot 2 
stemmer (H og FRP) for forslaget fremlagt av Matz Abrahamsen. 
 
Forslaget fremlagt av Thomas Seines (AP) på vegne av AP falt med 6 stemmer for (AP, SV og  
( 1 fra SP) og 15 stemmer mot (SP, MDG, H og FRP). 
 
 
KS- 74/2022 Vedtak: 

Andøy kommunes regnskap for 2021 
1. Kommunestyret godkjenner Andøy kommunes driftsregnskap for 2021 i balanse. 
 
2. Kommunestyret godkjenner Andøy kommunes investeringsregnskap for 2021 i balanse. 
 
 
Andøy kommunes årsberetning for 2021 
Andøy kommunes årsberetning for 2021 tas til orientering. 
 
 
Andøy kommunes finansreglement 
Andøy kommunes finansreglement fornyes uten endringer. 
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75/2022: Andøy havn KF - regnskap og årsberetning 2021 
 
Forslag til vedtak: 
 

Kommunestyret godkjenner særregnskap og årsberetning for 2021 for Andøy Havn KF. 
 
 
 
 
Formannskapet 30.05.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 75/2022 Vedtak: 

Kommunestyret godkjenner særregnskap og årsberetning for 2021 for Andøy Havn KF. 
 
Kjell-Are Johansen (AP) tok forbehold frem til behandlingen i kommunestyret. 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 75/2022 Vedtak: 

Kommunestyret godkjenner særregnskap og årsberetning for 2021 for Andøy Havn KF. 
 
 
 
 
76/2022: Opprettelse av stilling for informasjonsforvaltning 
 
Forslag til vedtak 

Andøy kommunestyre vedtar opprettelse av en stilling for å styrke kommunens 
informasjonsforvaltning og arkivtjeneste. Stillingen finansieres ved hjelp av disposisjonsfond i 2022, 
og innarbeides i budsjett og økonomiplan for 2023. 

 
 
Formannskapet 30.05.2022: 
 
Behandling: 
 

Rådmannen orienterte om saken og svarte på spørsmål. 
 
Kjell-Are Johansen (AP) stilte spørsmål om kostnader for opprettelse av stillingen. 
Rådmannen svarte at dette så langt ikke var kartlagt. 
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Ordføreren ba om at det blir sett på de økonomiske konsekvensene slik at dette kan 
besvares i kommunestyret. 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 76/2022 Vedtak: 

Andøy kommunestyre vedtar opprettelse av en stilling for å styrke kommunens 
informasjonsforvaltning og arkivtjeneste. Stillingen finansieres ved hjelp av disposisjonsfond 
i 2022, og innarbeides i budsjett og økonomiplan for 2023. 

Kjell-Are Johansen (AP) og Lill Inger T. Berg-Olsen (SV) tok forbehold frem til behandlingen i 
kommunestyret. 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 

Saken utsettes og behandles i kommunestyremøte den 14.06.2022 
 
KS- 76/2022 Vedtak: 

Saken utsettes. 
 
 
 
77/2022: SKJENKEBEVILLING MIDNATTSOL CAMPING AS 
 
Forslag til vedtak: 
 
 

Under forutsetning av at det ikke kommer innvendinger fra Politiet, Skatteetaten, Andøya 
Flystasjon og NAV-Andøy innvilges Midnattsol Camping AS, org. nr. 911 590 549, 
skjenkebevilling for alkoholholdig drikk gruppe 1 (over 2,5 vol. prosent og høyst 4,7 vol. 
prosent), gruppe 2 (over 4,7 vol. prosent og under 22 vol. prosent) og gruppe 3 (mellom 22 
vol. prosent og 60 vol. prosent). Skjenkebevillingen vil gjelde for følgende steder ved 
Midnattsol Camping AS, Gårdsveien 8, Bleik: 

· Resepsjon/oppholdsrom med tilhørende uteområde (platt) 

 
 

Skjenketider, både innendørs og på uteområde: 

1. 
Søndag – torsdag:     Øl og vin fra kl.   11.00 til kl. 01.00 

                                  Brennevin fra kl.13.00 til kl. 24.00 

Fredag og lørdag:     Øl og vin fra kl.   11.00 til kl. 02.00 

                                  Brennevin fra kl.13.00 til kl. 02.00 
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2. 

Dager før hellig- og høytidsdager, samt Sankthansaften: 

                              Øl og vin fra kl.    11.00 til kl. 02.00 
                                 Brennevin fra kl.  13.00 til kl. 02.00 

 
 
 
Styrer for skjenkebevillingen:  Ragna Råkk 
 
Stedfortreder for skjenkebevillingen:  Christer Antonsen 
 
Det forutsettes at styrer avlegger og består etablererprøven for serveringsvirksomhet. 
 
Styrer og stedfortreder har avlagt og bestått kunnskapsprøven i alkoholloven. 
 
Bevillingen opphører senest 30. september 2024. 

 
 
Formannskapet 13.06.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 83/2022 Vedtak: 

 
Under forutsetning av at det ikke kommer innvendinger fra Politiet, Skatteetaten, Andøya 
Flystasjon og NAV-Andøy innvilges Midnattsol Camping AS, org. nr. 911 590 549, 
skjenkebevilling for alkoholholdig drikk gruppe 1 (over 2,5 vol. prosent og høyst 4,7 vol. 
prosent), gruppe 2 (over 4,7 vol. prosent og under 22 vol. prosent) og gruppe 3 (mellom 22 
vol. prosent og 60 vol. prosent). Skjenkebevillingen vil gjelde for følgende steder ved 
Midnattsol Camping AS, Gårdsveien 8, Bleik: 

· Resepsjon/oppholdsrom med tilhørende uteområde (platt) 
 
 
Skjenketider, både innendørs og på uteområde: 

1. 
Søndag – torsdag:     Øl og vin fra kl.   11.00 til kl. 01.00 

                                     Brennevin fra kl.13.00 til kl. 24.00 

Fredag og lørdag:     Øl og vin fra kl.   11.00 til kl. 02.00 

                                    Brennevin fra kl.13.00 til kl. 02.00 

 

2. 
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Dager før hellig- og høytidsdager, samt Sankthansaften: 

 Øl og vin fra kl.    11.00 til kl. 02.00 
       Brennevin fra kl.  13.00 til kl. 02.00 

 
 
 
Styrer for skjenkebevillingen:  Ragna Råkk 
 
Stedfortreder for skjenkebevillingen:  Christer Antonsen 
 
Det forutsettes at styrer avlegger og består etablererprøven for serveringsvirksomhet. 
 
 
Styrer og stedfortreder har avlagt og bestått kunnskapsprøven i alkoholloven. 
 
 
Bevillingen opphører senest 30. september 2024. 

 

 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 77/2022 Vedtak: 

 
Under forutsetning av at det ikke kommer innvendinger fra Politiet, Skatteetaten, Andøya 
Flystasjon og NAV-Andøy innvilges Midnattsol Camping AS, org. nr. 911 590 549, 
skjenkebevilling for alkoholholdig drikk gruppe 1 (over 2,5 vol. prosent og høyst 4,7 vol. 
prosent), gruppe 2 (over 4,7 vol. prosent og under 22 vol. prosent) og gruppe 3 (mellom 22 
vol. prosent og 60 vol. prosent). Skjenkebevillingen vil gjelde for følgende steder ved 
Midnattsol Camping AS, Gårdsveien 8, Bleik: 

· Resepsjon/oppholdsrom med tilhørende uteområde (platt) 

 
 
Skjenketider, både innendørs og på uteområde: 

1. 
Søndag – torsdag:     Øl og vin fra kl.   11.00 til kl. 01.00 

                                  Brennevin fra kl.13.00 til kl. 24.00 

Fredag og lørdag:     Øl og vin fra kl.   11.00 til kl. 02.00 
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                                  Brennevin fra kl.13.00 til kl. 02.00 

 

2. 

Dager før hellig- og høytidsdager, samt Sankthansaften: 

                              Øl og vin fra kl.    11.00 til kl. 02.00 
                                 Brennevin fra kl.  13.00 til kl. 02.00 

 
 
Styrer for skjenkebevillingen:  Ragna Råkk 
 
Stedfortreder for skjenkebevillingen:  Christer Antonsen 
 
Det forutsettes at styrer avlegger og består etablererprøven for serveringsvirksomhet. 
 
Styrer og stedfortreder har avlagt og bestått kunnskapsprøven i alkoholloven. 
 
 
Bevillingen opphører senest 30. september 2024. 

 
 
 
 
 
78/2022: Spørsmål og interpellasjoner 
 
Spørsmål fra Yngve Laukslett (SP) om samferdsel 
Spørsmål fra Yngve Laukslett (SP) om vannforsyning Fornes, Medby og Forfjord 
Spørsmål fra Yngve Laukslett (SP) om BPA tjenesten i Andøy kommune 
Spørsmål fra Lill Pettersen (SP) om vannledning på Dverberg, fra Elvebakken til Sætra 
 
 
 
 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 
 

Lill Pettersen (SP) stilte følgende spørsmål: 
Vannledning på Dverberg, fra Elvebakken til Sætra. 
  
Søndag 5.juni opplevde vi at det ble fritt for vann opp til oss på Rabben. I kontakt med 
kommunen fikk vi vite at det var brudd et sted på Dverberg, og at personell var på tur ut for 
å lokalisere dette. 
  
Vi har enda ikke tømt fjøset for sau, da den siste lammet 30.05, og vi har 70 kopplam inne 
som får melk fra automat tilkoblet vann. Vi oppdaget at automaten var tom og på den måten 
oppmerksom på at vannet var borte. 
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I første omgang fikk vi vite at det ikke kunne ordnes før på tirsdag, men så ble det til at 
mannskaper fra teknisk fikset dette i løpet av mandag (2.pinsedag)- og vi takker 
mannskapene for rask ordning av problemet. 
  
Vi er oppmerksom på at vannledningen i området hos oss er dårlig og har skjønt at dette 
gjelder opp til Holstad også. Den består av gamle eternittrør. Hadde dette skjedd et par uker 
tidligere hadde det vært større krise for oss med fjøset fullt av sauer og lam og et stort 
vannbehov til lakterende søyer.  
Nå ble det til at vi fikk tanken med vann parkert hos oss og vi kunne bære ut over 100 liter 
vann til søyene, og koble automaten til tanken for mat til kopplammene. 
  
Spørsmålet mitt er: 
Når blir denne vannledningen byttet ut med rør i plast, slik at vi sikrer at dette ikke skjer 
igjen? 
 
Teknisk sjef svarte: 
I Andøy kommune har vi mye eldre kommunalt VA-nett som står for utskifting. Vi har 
strekningen Breivika - Andenes på ca 5,7km, Holstad ca 1700m og Dverberg ca 1700m. Samt 
et ukjent antall meter på selve Andenes. Dette står for utskifting.  
 
Andøy kommune er blant kommunene i Vesterålen med flest meter vann- og avløpsledning 
per innbygger. En av oppgavene til hovedplanen for Vann- og Avløp vil være å prioritere 
mellom de ulike prosjektene, herunder det prosjektet som varaordføreren/skråstrek 
vannbæreren refererer til.   
 
I Andøy har vi lavere vann- og avløpsavgift enn eksempelvis Bø og Øksnes. I dag har vi 931 
kroner i vannavgift, Øksnes 1050 og bø 2 196. Hinnøya Vannverk, når det kommer i drift, 
samt utbedring av eksisterende infrastruktur vil vi se en høyere vannavgift også i Andøy 
kommune.   
 
Inntil videre gjøres det punktvise utbedringer på de aktuelle strekningene.  
Vann- og avløp er ofte noe man ikke tenker så mye over, det bare fungerer, Men når det 
oppstår feil er vi ofte rett inn i en beredskapssituasjon der det er snakk om folkehelse og 
dyrehelse. Det er derfor viktig at vi prioriterer denne oppgaven fremover.  
 
Yngve Laukslett (SP) stilte følgende spørsmål: 
Spørsmål: Kan ordføreren orientere om status fergeforbindelsen Andenes – Gryllefjord og 
utbedring av Fv82 Risøyhamn – Sortland. 
 
Bakgrunn til spørsmålet: «Andfjordferga» kan gjøre en rekordsesong og det har allerede 
vært flere turer med full ferge. Jeg var på en dagstur til Senja og kom meg hjem utelukkende 
grunnet mannskapets innsats og dyktighet når de dirigerte bilene om bord. Selv uten ett 
eneste vogntog eller buss så var det stappfullt. Dette er jo oppløftende og bør være grunnlag 
for utvidet sesong.  

Fult så oppløftende er derimot ikke å kjøre fra ferga og videre til Vesterålen og Lofoten. 
Fylkesveien er flere steder i ferd med å gå i fullstendig oppløsning og det haster med å 
oppgradere hele strekningen fra Maurnes til Risøyhamn. Dette er hovedpulsåren til Andøy 
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og er svært viktig for utvikling av både Andøy kommune og Vesterålen som region.   

Ordføreren svarte: 
Ordfører har siden 2020 arbeidet med ferge forbindelsen over Andfjorden og hatt dialog 
med ulike aktører om saken. 

I 2021 var det 25 års jubileum for sesong fergen mellom Andenes og Gryllefjord, i den 
forbindelse ble det utarbeidet en mulighetsstudie i et samarbeide mellom Andøy kommune, 
Senja kommune og Vesterålen Regionråd og Visit Vesterålen. 
 
Konklusjonen er at det er grunnlag for å få i gang en prøvedrift på en helårsferge etter 
Statens Vegvesen sine spesifikasjoner. 
 
Andøy kommunestyre har gitt innspill til behandlingen av RTP i Nordland i Vesterålen 
Regionråd der det fremmes behov for i første omgang å få i gang en prøvedrift på en 
helårsferge mellom Andenes og Gryllefjord med mål om å få til en permanent helårs 
forbindelse. Dette er fulgt opp fra Vesterålen Regionråd overfor Nordland fylkeskommune i 
arbeidet med RTP- Nordland. 
 
Mulighets studien viser at det først og fremst er et stort potensiale for skape og lede turist 
trafikk mellom Lofoten og Vesterålen til Senja og Troms, der koblingen mellom to Nasjonale 
turistvei strekninger på hver side av fjorden. 
 
I tillegg er det stort potensiale for annen næringsmessig trafikk på et helårs samband.  
Det er til behandling en søknad om delfinansiering av et forprosjekt i Samskap den 15.juni, 
der Senja er medeier i prosjektet som skal ende opp med en søknad og plan for en prøvedrift 
til disse to Fylkeskommunene som da går til Statens vegvesen og som skal ende opp med en 
permanent helårsferge. 
 
Allerede i juni planlegges det et arbeids og prosjekt møte mellom Andøy kommune og Senja 
kommune. 
 
Tidspunktet for å få dette i gang nå er optimal i forhold til at dette passer godt inn i 
prosessene med nye anbud og nye driftsselskaper i andre samband som har et materiell som 
blir ledig og som har de nødvendige klassinger for å trafikkere strekningen Andenes- 
Gryllefjord i en helårsdrift. 
 
Når det gjelder FV82 så har behovene og nødvendigheten av at det må gjøres noe med 
denne veistrekningen på nytt blitt fremmet overfor veieier Nordland fylkes kommune i 
arbeidet med ny RTP 2022-2033 og dette er blitt fulgt opp fra Vesterålen Regionråd i ulike 
møter og høringer inn mot Nordland fylkeskommune. Forholdene rundt tilstanden og 
behovet og prioriteringene har vært fremmet fra kommunen og Vesterålen regionråd over 
mange år overfor veieier. 
 
Andøy kommune var delaktig igjennom føring av folkemøte om veien der medlemmer fra 
Fylkesrådet i Nordland var til stede og fikk prøvekjørt veistrekningen. 
Veien har fått høy prioritet fra Vesterålen regionråd igjen også i innstillingen fra Fylkesrådet 
til fylkestingsbehandlingen i Nordland fylke denne uken. 
 
Det er der man skal vedta prioriteringene og rekkefølgen på de vei investeringene som skal 
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skje i Nordland og Vesterålen spesielt, i planperioden. Regionrådet vil være til stede i 
forbindelse med denne behandlingen. 
 
Nordland fylkes kommune er godt kjent med hvor avhengig både kommunen og regionen og 
Nordland fylkeskommune er av utbedringen av veien for å utløse det store potensialet som 
ligger her for vekst og utvikling. 
 
 
 
Yngve Laukslett (SP) la frem følgende interpellasjon: 
Kan ordføreren redegjøre for BPA tjenesten i Andøy kommune og kort beskrive hvilke 
utfordringer tjenesten står ovenfor? Det er særlig interessant å høre hvordan kommunen 
ivaretar sitt arbeidsgiveransvar og om det er et forbedringspotensial her. Videre er det 
interessant med informasjon om tjenesten har reell brukerstyring og hvilke mekanismer 
kommunens har for å løse tvister/uenigheter mellom brukere og/eller pårørende og 
kommunal saksbehandler. 
 
Bakgrunn til spørsmålet: NOU 2021:11 Selvstyrt er velstyrt tar for seg Brukerstyrt Personlig 
Assistanse (BPA) tjenesten og beskriver mulighetsrom og utfordringer for denne lovfestede 
brukerrettigheten. Meldingen peker på flere utfordringer. Av disse vil jeg fremheve  

– BPA-ordningen fører til uheldige forskjeller mellom funksjonshemmede i ulike kommuner. 

– Manglende samorganisering og samordning. 

– Retten til fullt forsvarlig arbeidsmiljø. 

Meldingen antyder at det kan være ulik praksis i kommune-Norge, noe som egentlig betyr at 
tilfeldigheter kan avgjøre om en bruker får tildelt BPA eller ikke. Det å ha en uavhengig 
klageinstans for denne tjenesten er derfor svært viktig. Meldingen viser også til at det kan 
være et betydelig effektiviseringspotensial i hvordan BPA ordningen organiseres.  
 
Sist, men ikke minst, så inngår BPA ansatte i den kommunale virksomheten. Dette medfører 
at det er kommunen som er arbeidsgiver med de forpliktelser dette har for oppfølging, 
utviklingssamtaler, retten til variert arbeid og krav til å unngå alenegang på jobb. Lovpålagte 
rettigheter kan være utfordrende å følge opp for BPA ansatte, noe som medfører høyt fokus 
på personalledelse i en sektor som i stor grad er selvstyrt.   
 
Thomas Seines (AP) viste til at kommunestyret har bedt administrasjonen utrede hvorvidt 
det er hensiktsmessig å opprette et tilbud for fremtidige brukere av BPA-tjenesten ved 
nordøya, og stilte spørsmål om når tid denne kan forventes fremlagt. 
 
Enhetsleder Mette Larsen svarte: 
 
BPA – tjeneste i Andøy kommune.   
Pr i dag har vi 4 som mottar BPA tjeneste i Andøy kommune. Av disse kjøper Andøy 
kommune private tjenester for 1.  I tillegg har vi 1 som har fått innvilget tjeneste, men som 
en ikke har igangsatt grunnet mangel av søkere til stillingen.   
 
Kommunen har det overordnede forvaltningsansvaret for BPA-tjenesten, uavhengig av 
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hvordan denne er organisert og hvem som ivaretar arbeidsgiveransvaret. Etter helse- og 
omsorgstjenesteloven § 4-1 er kommunen ansvarlig for at tjenestene som tilbys eller ytes 
etter loven er forsvarlige. Kommunen har også et overordnet ansvar for at annet gjeldende 
lovverk følges, for eksempel at assistentene sikres et forsvarlig arbeidsmiljø (tariffavtaler, 
ansettelsesforhold mv.). Når Andøy kommune vurderer hvordan BPA- tjenestene skal 
organiseres i det enkelte tilfellet, må det legges stor vekt på hvilke muligheter kommunen 
har for å sørge for at tjenestene er forsvarlige.   
 
Hvis kommunen overlater til andre aktører eller til brukeren selv å være arbeidsgiver må 
kommunen sikre seg at de til enhver tid gjeldende regler overholdes. Dette skal gjøres 
gjennom en skriftlig avtale, som blant annet bør regulere krav til kvalitet, forpliktelser etter 
arbeidsgiveransvaret, krav til rapportering/ dokumentasjon mv. Kommunen må også sørge 
for å få tilstrekkelig tilgang til informasjon om driften i BPA-ordningene, uavhengig av om de 
drives i regi av kommunen eller om de er lagt ut til private leverandører, slik at kommunen 
med sikkerhet kan si at lovverket følges. Dette er per i dag ivaretatt i Andøy kommune 
gjennom skriftlige avtaler i tillegg til at arbeidsledere og privat aktør rapporterer 2 x årlig til 
assisterende enhetsleder PLO, hvor BPA ordningen i Andøy er organisert i dag.   
 
Arbeidsgiveransvar  
Kommunen kan ivareta arbeidsgiveransvaret selv eller inngå avtale med andre offentlige 
eller private aktører om å tilby BPA og herunder å ivareta arbeidsgiveransvaret. Dersom det 
vurderes som en hensiktsmessig og forsvarlig løsning kan ansvaret for å ivareta 
arbeidsgiverfunksjonen også overlates til brukeren selv. Dette må vurderes i samarbeid 
mellom BPA- brukeren og kommunen for å finne den beste løsningen for den enkelte. Det er 
likevel opp til kommunen å ta den endelige avgjørelsen. Dette er ikke en del av 
enkeltvedtaket, og kan dermed ikke påklages.   
Arbeidsgiverens ansvar er i utgangspunktet det samme i BPA-virksomheter som i andre 
virksomheter. Arbeidsgiveren har et ansvar for at lov- og avtaleverk følges i alle deler av 
virksomheten. Arbeidsgiveren har dessuten arbeidsgiveransvaret for assistentene, med 
ansvar for lønnsutbetalinger, pensjon, feriepenger, kontrakter, opplæring av assistenter mv. 
Det er også kun arbeidsgiveren, ikke arbeidslederen, som kan avslutte assistentenes 
arbeidsforhold.   
 
Arbeidsleder skal i prinsippet være brukeren selv, men kan også være andre som kjenner 
brukeren godt dersom brukeren selv ikke kan være arbeidsleder. Arbeidslederne har det 
daglige lederansvaret for assistentene som er ansatt i BPA, og har ansvar for opplæring og 
veiledning. Arbeidslederne i Andøy kommune er kurset tidlig i forløpet etter vedtak av 
tjeneste. BPA er en organisering av praktisk bistand og omfatter hjelp til dagliglivets gjøremål 
og assistanse til å leve et aktivt liv i felleskap med andre. Assisterende enhetsleder bistår 
arbeidslederne i sitt arbeid i tillegg til å ta seg av de personalfaglige spørsmål.   
 
Saksbehandling  
Ved tildeling av tjeneste kartlegges personens behov og rett til BPA tjeneste blir vurdert opp 
mot Pasient og brukerrettighetsloven § 2-1 bokstav d. Kommunen kan sammen med søker 
komme fram til at tjeneste- tilbudet skal gis som BPA dersom det er hensiktsmessig selv om 
en ikke har rett til det etter § 2-1 bokstav d, og man skal legge vekt på pasient og 
brukerrettighetsloven § 3-1 om brukers rett til medvirkning.  
 
Rett til brukerstyrt personlig assistanse jf. Pasient- og brukerrettighetsloven § 2-1 d.   
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Personer under 67 år med langvarig og stort behov for personlig assistanse etter helse- og 
omsorgstjenesteloven § 3-2 første ledd nr. 6 bokstav b har rett til å få slike tjenester 
organisert som brukerstyrt personlig assistanse. Retten omfatter avlastningstiltak etter 
helse- og omsorgstjenesteloven § 3-6 første ledd nr. 2 for personer med foreldreansvar for 
hjemmeboende barn under 18 år med nedsatt funksjonsevne. Helsetjenester i 
avlastningstiltak omfattes ikke. Retten omfatter også personer over 67 år som før fylte 67 år 
har fått innvilget brukerstyrt personlig assistanse etter første punktum. Rettigheten omfatter 
ikke tjenester som krever flere enn én tjenesteyter til stede eller nattjenester, med mindre 
brukeren kontinuerlig har behov for slike tjenester.  
Med langvarig behov i første ledd menes behov ut over 2 år.  
Med stort behov i første ledd menes et tjenestebehov på minst 32 timer per uke. Brukere 
med tjenestebehov på minst 25 timer per uke har likevel rett til å få tjenester organisert som 
brukerstyrt personlig assistanse, med mindre kommunen kan dokumentere at slik 
organisering vil medføre vesentlig økt kostnad for kommunen.  
 
Utfordringer tjenesten står overfor:   
Det er en tjeneste det er vanskelig å rekruttere til. Andøy kommune har hatt tre utlysninger 
det siste halve året, der vi ikke har hatt noen søkere eller for lite søkermasse til å kunne 
gjøre ansettelse. Dette er en ordning hvor det ikke er krav til formell kompetanse, men 
egnethet. Vi ønsker å se på muligheter for å kjøpe BPA tjenester fra private.   
Utfordrende at ansatte arbeider mye alene. At dette for noen kan oppfattes som en ensom 
jobb eller at en ikke tilhører et kollegia i samme grad som ellers, er knyttet til at det er en 
brukerstyrt ordning hvor en arbeider i brukerens egne hjem med en ansatt på jobb på hver 
vakt. Dette begrenser arbeidsgivers mulighet til garanti om variert arbeid og alenegang. Når 
en søker seg til en BPA -stilling er dette noe som informeres om i tidlig fase. Allerede i 
utlysningstekst fremkommer det at det er 1 til 1 oppfølging. Det er heller ikke krav til 
journalføring for de ansatte.   
 
Skulle det eksempelvis oppstå tvister eller uenigheter mellom brukere og ansatte og/ eller 
pårørende og kommunal saksbehandler, vil assisterende enhetsleder eller enhetsleder være 
neste instans. For noen kan dette oppleves utfordrende, da det i utgangspunktet er 
arbeidsledere som er nærmeste kontaktperson og enhetslederne kan føles fremmed. Andøy 
kommune har prosedyre for konflikthåndtering som vil bli brukt i slike tilfeller.   
 
At BPA ordningen er organisert under ass. Enhetsleder henger igjen etter den gamle 
organisasjonsstrukturen til Andøy kommune. Dette er noe som må sees på i en større 
prosess hvor rette parter involveres. Tanken er at det kanskje kunne være mer 
hensiktsmessig underlagt miljøarbeidertjenesten i dag. Med å organisere det annerledes, 
ville en også kunne tilby et inkluderende arbeidsmiljø, fagmøter eller temadager på en 
annen måte enn i dag.   
 
Reell brukerstyring?  
Brukermedvirkning har i seg selv en åpenbar egenverdi. Det bør være en menneskerett at 
alle som søker hjelp blir gitt myndighet til å styre over viktige deler av eget liv. Alle bør motta 
hjelp på egne premisser og bli sett og respektert i kraft av sin grunnleggende verdighet. 
Hvorvidt dette er reelt og styres av brukerne avgjør den kognitive og helsemessige tilstand. 
Pårørende eller andre som står brukerne nærmest vil være avgjørende å spille på lag med i 
de tilfeller ikke brukerne er i stand til dette. Dersom brukeren i større grad kan påvirke 
omgivelsene gjennom egne valg og ressurser, vil det kunne påvirke selvfølelse, selvtillit og 
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selvbilde på en positiv måte og dermed styrke brukerens motivasjon. Dette vil igjen bidra 
positivt til brukerens bedringsprosess og dermed ha en terapeutisk effekt. I motsatt fall kan 
den hjelpeløsheten mange brukere opplever, bli forsterket og prosessen vil kunne oppleves 
som svært demotiverende (ødeleggende).   
 
Spørsmål til kommunestyrets møte 13.06.22 ang KS-90/2021  
Kommunestyret ba administrasjonen utrede hvorvidt det er hensiktsmessig å opprette et 
tilbud for fremtidige brukere av BPA-tjenester ved Nordøya. Det har nå gått et år siden 
vedtaket. Problemstillingen er fortsatt like aktuell. Innbyggere ved Nordøya har bare 
følgende alternativer hvis de er av behov for større støttebehov rundt seg ved fullført 
videregående: 1) BPA, 2) Flytte til Åse  
Når dette er valgene, blir ofte svaret BPA. Denne tjenesten er kostbar og individorientert. Vil 
en tjeneste tilsvarende den på Sørøya være bra for potensielle brukere i nord, og vil den 
kunne gi et bedre økonomisk handlingsrom? Når vil administrasjonens utredning bli forelagt 
kommunestyret?  
 
Svar:  
Pr i dag har vi ikke bygg masse til å tilby samme type tjeneste som vi gjør på Åse, men vi har 
hatt et pågående ungdomsprosjekt fra 2018- ut 2021, der det er gjort en kartlegging av 
personer med sammensatt hjelpebehov, hvor en går tidlig inn og styrker dem slik at de kan 
klare seg med hjemmebasert/ utadrettet miljøarbeidertjeneste istedenfor BPA. Utfordringen 
er at alle ressurser innen miljøarbeidertjenesten har vært knyttet opp mot ressurskrevende 
brukere i døgnbemannede omsorgsboliger. Dette gjør at noen få får et veldig godt tilbud, 
selv om ikke alle nødvendigvis nyttiggjør seg dette, mens mange står uten tilbud. Det er ikke 
tvil at en kunne oppnå mulig bedre økonomisk handlingsrom med å se på annen 
organisering og samordning av BPA- tilbud dersom en kunne tilby tjeneste i felles 
bofellesskap. Særlig med tanke på bedre utnyttelse av ressurser og deriblant nattevakt.   
 
Det siste året har en allikevel klart å levere utadrettet miljøterapi til ca. 7 unge brukere som 
tidligere ikke har mottatt tjeneste, delvis finansiert av prosjektmidler og delvis av ordinære 
ressurser knyttet til Kristinabakken. Det har vist seg svært positivt, hvor de får hjelp til 
aktivitet i dagliglivet (ADL- trening), handling, kost og ernæring, ridning mm. Utfordringen 
per nå er bil til å drive denne tjenesten og et lavterskeltilbud/ møteplass hvor ungdommen 
kan samles. En bidrar i positiv retning til fellesskap og til å utligne forskjellene mellom de 
ulike brukergruppene. Pleie og omsorg er i tett dialog med avdeling rus og psykisk helse for å 
sammen komme frem til gode fremtidige løsninger, da en samarbeider om flere felles 
brukere.   
 
Det vil bli lagt frem egen sak/utredelse av BPA for kommunestyret høst 2022.  
 
 
 
 
 
 
 
 
79/2022: Valg av revisor i Andøy kommune 
 
Forslag til vedtak: 
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Kontrollutvalget har i sak 9/22 vedtatt følgende innstilling til kommunestyret: 
 
«Det inngås avtale med Deloitte AS om kjøp av revisjonstjenester i henhold til gjennomført 
anskaffelseskonkurranse.» 
 
 
 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 79/2022 Vedtak: 

Kontrollutvalget har i sak 9/22 vedtatt følgende innstilling til kommunestyret: 
 
«Det inngås avtale med Deloitte AS om kjøp av revisjonstjenester i henhold til gjennomført 
anskaffelseskonkurranse.» 
 
 
 
 
80/2022: Vurdering av fusjonsalternativer for Andøy Energi Holding 
 
Forslag til vedtak: 
 
1. Andøy kommunestyre gir innenfor hovedpremissene skissert i saken, ordfører fullmakt i 
generalforsamling til å:  

a. Inngå i fusjon av Andøy Energi Nett AS med Nordkraft-konsernet 
b. Inngå i fusjon av Andøy Energi AS med Nordkraft-konsernet 
c. Inngå i dannelse av et frittstående fiber/bredbåndskonsern mellom fiber- og 

bredbåndsvirksomheten i Andøy Energi Holding AS sine datterselskaper, Trollfjord 
Bredbånd AS og Nordkraft Fiber AS  

 
2. Andøy kommunestyre vedtar at i forbindelse med fusjon og eiermessig samarbeid gjøres et 
kontantuttak på NOK 25 millioner, hvorav NOK 15 millioner øremerkes til The Whale. 
 
3. Andøy kommunestyre vedtar at eierskapet inntil videre ivaretas gjennom Andøy Energi Holding AS. 
Selskapet skal i tillegg til eierskapet i Nordkraft AS og Fiber Holding AS, håndtere eventuelle 
overskytende kontanter og andre eiendeler/gjeld 
 
Vedlegg:  
Andøy Energi sin presentasjon av 13.5.2022 til kommunestyret.  
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Formannskapet 13.06.2022: 
 
Behandling: 
  
 
 

Innleid rådgiver Carsten Sivertsen informerte om saken og svarte på spørsmål. 
 
Tommy Søberg (AP) ba om vurdering av habilitet da han er medlem av konsernstyret. 
Han fratrådte under behandlingen, 6 representanter var til stede. 
 
Ordføreren anbefalte at Tommy Søberg (AP) ble erklært inhabil. 
 
Votering: 
Tommy Søberg erklæres inhabil. 
 
Matz Abrahamsen (H) la frem følgende forslag til nytt punkt 4: 
Andøy kommunestyre vedtar at i for bindelse med fusjon og eiermessig samarbeid gjøres en 
omsetning av «Nordkraft Magasin 2». Salget av «Nordkraft Magasin 2» tilføres Andøy Energi 
Holding AS. 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret for rådmannens forslag. 
Enstemmig innstilling til kommunestyret for forslaget fremlagt av Matz Abrahamsen (H) 
 
 
FS- 84/2022 Vedtak: 

1. Andøy kommunestyre gir innenfor hovedpremissene skissert i saken, ordfører fullmakt i 
generalforsamling til å:  

a. Inngå i fusjon av Andøy Energi Nett AS med Nordkraft-konsernet 
b. Inngå i fusjon av Andøy Energi AS med Nordkraft-konsernet 
c. Inngå i dannelse av et frittstående fiber/bredbåndskonsern mellom fiber- og 

bredbåndsvirksomheten i Andøy Energi Holding AS sine datterselskaper, Trollfjord 
Bredbånd AS og Nordkraft Fiber AS  

 
2. Andøy kommunestyre vedtar at i forbindelse med fusjon og eiermessig samarbeid gjøres 
et kontantuttak på NOK 25 millioner, hvorav NOK 15 millioner øremerkes til The Whale. 
 
3. Andøy kommunestyre vedtar at eierskapet inntil videre ivaretas gjennom Andøy Energi 
Holding AS. Selskapet skal i tillegg til eierskapet i Nordkraft AS og Fiber Holding AS, håndtere 
eventuelle overskytende kontanter og andre eiendeler/gjeld 
 
4. Andøy kommunestyre vedtar at i for bindelse med fusjon og eiermessig samarbeid gjøres 
en omsetning av «Nordkraft Magasin 2». Salget av «Nordkraft Magasin 2» tilføres Andøy 
Energi Holding AS. 
 
Lill Inger T. Berg-Olsen (SV) tok forbehold for samtlige punkt frem til kommunestyrets 
behandling. 
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Yngve Laukslett (SP) tok forbehold for punk 4 frem til kommunestyrets behandling. 
 
 
 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 
  

Tommy Søberg (AP) ba om vurdering av sin habilitet da han er medlem av konsernstyret. 
Han fratrådte under behandlingen, 20 representanter var til stede. 
 
Ordføreren anbefalte at Tommy Søberg (SP) ble erklært inhabil. 
 
Votering: 
Tommy Søberg (SP) erklæres inhabil. 
 
Innleid rådgiver Carsten Sivertsen informerte og svarte på spørsmål. 
 
Thomas Seines (AP) la frem følgende endringsforslag til punkt 2: 
Andøy kommunestyre vedtar at i forbindelse med fusjon av eiermessig samarbeid gjøres et 
kontantuttak på kr 15 mill. som øremerkes til The Whale og plasseres i Andøy Energi Holding 
AS. 
 
  

Robert Hagen (FRP) la frem følgende forslag.: 
Andøy kommunestyre vedtar 0-alernativet i rådmannens saksutredning. 
 
  

Matz Abrahamsen (H) la på vegne av H og SP frem følgende endringsforslag til punkt 2 og 
punkt 4 (som utgår): 
Andøy kommunestyre vedtar at i forbindelse med fusjon av eiermessig samarbeid gjøres et 
kontantuttak på kr 49 MNOK, hvorav 15 MNOK øremerkes The Whale. Kontantuttaket 
plasseres i Andøy Energi Holding AS og brukes til fremtidige investeringer. 
 

Votering: 
Forslaget frem lagt av Robert Hagen falt med 2 stemmer for (FRP og  1 fra SV) og 18 stemmer 
mot. 
Punkt 1 
Formannskapets innstilling vedtatt med 18 stemmer for og 2 stemmer mot (FRP og 1 fra SV) 
 
Punkt 2 
Formannskapets innstilling fikk 0 stemmer og falt. 
Forslaget fremlagt av Matz Abrahamsen (H) på vegne av SP og H vedtatt med 12 stemmer for (11 
fra SP og 1 fra H), mot 8 stemmer for forslaget fremlagt av Thomas Seines (AP) (AP, SV, MDG, FRP 
og 1 fra SP). 
 
Punkt 3 
Formannskapets innstilling vedtatt med 18 stemmer for og 2 stemmer mot (1 fra SV) og 1 fra 
FRP) 
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KS- 80/2022 Vedtak: 

1.  
Andøy kommunestyre gir innenfor hovedpremissene skissert i saken, ordfører fullmakt i 
generalforsamling til å:  

a. Inngå i fusjon av Andøy Energi Nett AS med Nordkraft-konsernet 
b. Inngå i fusjon av Andøy Energi AS med Nordkraft-konsernet 
c. Inngå i dannelse av et frittstående fiber/bredbåndskonsern mellom fiber- og 

bredbåndsvirksomheten i Andøy Energi Holding AS sine datterselskaper, Trollfjord 
Bredbånd AS og Nordkraft Fiber AS  

2. 
Andøy kommunestyre vedtar at i forbindelse med fusjon av eiermessig samarbeid gjøres et 
kontantuttak på kr 49 MNOK, hvorav 15 MNOK øremerkes The Whale. Kontantuttaket 
plasseres i Andøy Energi Holding AS og brukes til fremtidige investeringer. 
 
3. 
Andøy kommunestyre vedtar at eierskapet inntil videre ivaretas gjennom Andøy Energi 
Holding AS. Selskapet skal i tillegg til eierskapet i Nordkraft AS og Fiber Holding AS, håndtere 
eventuelle overskytende kontanter og andre eiendeler/gjeld. 
 
 
 
 
 
81/2022: Plassering av statue fiskerkonen - andregangs behandling 
 
Forslag til vedtak: 
Andøy kommune inngår avtale om plassering av statue på kystverkets eiendom i Andenes fiskerihavn 
– Gnr. 41, Bnr. 3 – Andøy kommune. 
 
 
 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 
 

Saken utsettes og behandles i kommunestyremøte den 14.06.2022. 
 
KS- 81/2022 Vedtak: 

Saken utsettes. 
 
 
 
82/2022: Lovlighetskontroll av vedtak i sak 21/1123 (KS-51/2022) 
 
Forslag til vedtak: 
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Vedtaket opprettholdes og saken oversendes Statsforvalteren 
 
 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 
 

Saken utsettes og behandles i kommunestyremøte den 14.06.2022. 
 
KS- 82/2022 Vedtak: 

Saken utsettes. 
 
 
 
83/2022: Søknad fra Andøy Reiseliv om driftstilskudd til turistinformasjon sommeren 
2022 
 
Forslag til vedtak: 
 
Andøy reiseliv innvilges ikke driftstilskudd for sommeren 2022. 
 
 
 
 
Formannskapet 13.06.2022: 
 
Behandling: 
  
Lill Pettersen (SP) la på vegne på vegne av SP frem følgende endringsforslag: 
Andøy Reiseliv innvilges driftstilskudd for sommeren 2022. 
 
Beløpet kr 105.000 tas fra disposisjonsfond. 
 
Administrasjon må sammen med Andøy Reiseliv finne en løsning for fremtidig organisering og 
finansiering av turistinformasjon i Andøy. 
 

Yngve Laukslett (SP) stilte spørsmål om Andøy kommune har status som turistkommune. 
Ordføreren kunne ikke svare på spørsmålet og vil komme tilbake med svar. 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret for forslaget fremlagt av Lill Pettersen (SP) på vegne 
av SP. 
 
FS- 85/2022 Vedtak: 

Andøy Reiseliv innvilges driftstilskudd for sommeren 2022. 
 
Beløpet kr 105.000 tas fra disposisjonsfond. 
 
Administrasjon må sammen med Andøy Reiseliv finne en løsning for fremtidig organisering 
og finansiering av turistinformasjon i Andøy. 
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Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 
  
Thomas Seines (AP) la frem følgende tilleggsforslag: 
Andøy Reiseliv rapporterer resultater etter endt sesong. 
 

Votering: 
Formannskapets innstilling og tilleggsforslaget fremlagt av Thomas Seines (AP) enstemmig 
vedtatt. 
 
KS- 83/2022 Vedtak: 

Andøy Reiseliv innvilges driftstilskudd for sommeren 2022. 
 
Beløpet kr 105.000 tas fra disposisjonsfond. 
 
Administrasjon må sammen med Andøy Reiseliv finne en løsning for fremtidig organisering 
og finansiering av turistinformasjon i Andøy. 
 
Andøy Reiseliv innvilges driftstilskudd for sommeren 2022. 
 
Andøy Reiseliv rapporterer resultater etter endt sesong. 
 
 
 
 
 
84/2022: Andøy kommunes årsrapport for 2021 
 

Forslag til vedtak: 
 
Andøy kommunes årsrapport for 2021 
Andøy kommunes årsrapport for 2021 tas til orientering 
 
Rådmannens rapportering på internkontroll for 2021 
Rapporteringen på internkontroll tas til orientering. 
 
Rådmannens rapportering på statlige tilsyn for 2021 
Rapporteringen på statlige tilsyn tas til orientering. 
 
Kommunestyret 13.06.2022: 
 
Behandling: 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 84/2022 Vedtak: 
 

Andøy kommunes årsrapport for 2021 
Andøy kommunes årsrapport for 2021 tas til orientering 
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Rådmannens rapportering på internkontroll for 2021 
Rapporteringen på internkontroll tas til orientering. 
 
Rådmannens rapportering på statlige tilsyn for 2021 
Rapporteringen på statlige tilsyn tas til orientering. 
 
 


